

19

oktòb

Nou menm tou, tankou anpil wòch vivan, nou bati tèt nou pou nou vin yon kay espirityèl, yon gwoup sakrifkatè ki sen, dekwa pou nou ofri Bondye sakrifis espirityèl l ap aksepte grasa Jezi Kris. 1 Pyè 2. 5

Kay Bondye a, yè ak jounen jodi

Anvan ke Kris te vini sou latè, pèp Bondye a te gen yon tanp nan lavil Jerizalèm. Tout moun te ka ale nan lye priyè ak adorasyon sa, epi ofri sakrifis bèt pou yo ka jwenn Bondye. Sakrifis sa yo pa te wete peche yo, men yo te fè lòm sonje ke li se pechè e ke li pa ka fè anyen pou pèmèt li kanpe devan Bondye. La, nan lakou tanp lan, Izrayelit yo te vin adore Bondye, ofri li lwanj epi rejwi nan prezans li.

Men, depi lè Jezi te vini an, tout bagay chanje. Sa ki pran plas tanp lan, se pa yon kay ki fèt ak wòch mouri, men yon “kay espirityèl” ki se kretyen yo. Kris la se fondasyon kote kay sa bati a.

Kay sa a “espirityèl”, nan lespri. Men tou, nenpòt kote gen yon gwoup kretyen ki reyini, avèk Sovè yo a, legliz la vin vizib sou latè. Sa ki fè valè li, se pa kay la, se prezans Senyè a.

Ki wòl li genyen? Nou vin jwenn Bondye pou nou priye e adore li. Nou la “pou nou ofri li sakrifis espirityèl, ke l ap aksepte grasak Jezi Kris”. Rekonesans, lwanj ak adorasyon pou Bondye, pou sa li fè pou nou, e pou sa li ye, ap soti nan fon kè nou. Nou pa vin lapriyè pou li ka padone nou, nou vin di li mèsi pou padon li nou resevwa yon fwa pou tout la grasak sakrifis Kris la.

Kretyen yo, ki reyini ak Senyè yo a, ap rejwi, y ap ankouraje youn lòt. Yo tout santi prezans Bondye pa lafwa.

19 octobre

Vous-mêmes aussi, comme des pierres vivantes, êtes édifiés en une maison spirituelle – un saint sacerdoce – pour offrir des sacrifices spirituels, agréables à Dieu par Jésus Christ. 1 Pierre 2. 5

La maison de Dieu, hier et aujourd'hui

Avant la venue du Christ, le peuple de Dieu avait un temple à Jérusalem. Chacun pouvait aller jusqu'à ce lieu de prière et d'adoration, et offrir des sacrifices d'animaux pour se rendre Dieu favorable. Ces sacrifices n'enlevaient pas les péchés, ils rappelaient plutôt que l'homme est pécheur et qu'il ne peut se tenir devant Dieu par ses propres mérites. Là, dans la cour du temple, les Israélites venaient adorer Dieu, lui offrir la louange et se réjouir en sa présence.

Mais depuis la venue de Jésus, tout a changé. Ce qui remplace le temple, ce n'est pas un édifice de pierres inertes, mais une "maison spirituelle", constituée des "pierres vivantes" que sont les croyants. Le Christ est le fondement sur lequel est bâtie cette maison.

Cette maison est "spirituelle", en esprit. Toutefois, à l'endroit où se tient une réunion de chrétiens, autour de leur Sauveur, l'Église est rendue visible sur la terre. Ce qui fait sa valeur, ce n'est pas le bâtiment, c'est la présence du Seigneur.

Quel est son rôle ? Nous venons à Dieu pour le prier et l'adorer. Nous sommes là "pour offrir des sacrifices spirituels, agréables à Dieu par Jésus Christ". De nos cœurs monte la reconnaissance, la louange et l'adoration à Dieu, pour ce qu'il a fait pour nous, et pour ce qu'il est en lui-même. Nous ne venons pas prier pour être pardonnés, nous venons remercier pour le pardon obtenu une fois pour toutes par le sacrifice de Christ.

Les chrétiens, réunis autour du Seigneur, se réjouissent, s'encouragent les uns les autres. Ils éprouvent ensemble la présence de Dieu par la foi.